

---

*TRUSTY+ ADDITIONAL TERMS*

---

**Article 1**

These Trusty+ additional terms of service represent Additional Terms to the Trusty Terms of service and are applicable only to the subscriptions to the Trusty+ plan of the Application.

The original language of these Additional Terms is English. Supplier may make available translations of the Additional Terms. In case of conflicts between the English version and any translation, the English version shall prevail.

**Article 2**

The Trusty+ plan includes the following upgrades to the Application:

- a license for an unlimited number of users of the Application employed or working for the Client;
- activation of all available Application front-end languages;
- integrated case management with an interactive dashboard;
- upload of the Client's logo and choice of colors for the front-end buttons (to be provided and defined by the Client; logo size max. height 70 px, width 260 px);
- sample whistleblowing policy (to be provided to the Client in a Word format document after the payment of the subscription fee for the initial 12 months);

**Article 3**


---

*TRUSTY+ ZUSÄTZLICHE BEDINGUNGEN*

---

**Artikel 1**

Diese Trusty+ Zusatzbedingungen stellen Zusätzliche Bedingungen zu den Trusty Nutzungsbedingungen dar und gelten nur für die Abonnements des Trusty+ Plans der Anwendung.

Die Originalsprache der vorliegenden Zusätzlichen Bedingungen ist Englisch. Der Dienstleister kann Übersetzungen der Zusätzlichen Bedingungen zur Verfügung stellen. Im Falle von Widersprüchen zwischen der englischen Version und einer Übersetzung ist die englische Version maßgebend.

**Artikel 2**

Der Trusty+ Plan umfasst die folgenden Erweiterungen der Anwendung:

- eine Lizenz für eine unbegrenzte Anzahl von Benutzern der Anwendung beim Kunden;
- Aktivierung aller verfügbaren Sprachen für das Front-End der Anwendung;
- integriertes Fallmanagement mit einem interaktiven Dashboard;
- Hochladen des Logos des Kunden und Auswahl der Farben für das Front-End (vom Kunden bereitzustellen und zu definieren; Logogröße max. Höhe 70 px, Breite 260 px);
- Muster einer Whistleblowing-Richtlinie (wird dem Kunden nach Zahlung der Abonnementgebühr für die ersten 12 Monate in einem Dokument im Word-Format zur Verfügung gestellt);

**Artikel 3**

<p>The monthly subscription fee for the Trusty+ plan is:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- EUR 49.00 for Clients with the seat in the EU,</li> <li>- CHF 49.00 for Clients with the seat in Switzerland,</li> <li>- GBP 43.00 for Clients with the seat in the UK,</li> <li>- USD 55.00 for Clients with the seat in the USA or elsewhere.</li> </ul> <p>The said fees are excl. VAT.</p> <p>The Supplier may index the subscription fee in CHF annually as per the Swiss Consumer Price Index (CPI) as published by the Swiss Federal Statistical Office. At the same time the Supplier may revalorize the fees in other currencies by using the respective Forex exchange rate for CHF.</p> <p>The subscription fee shall be charged recurringly in advance for 12 (twelve) months. The invoices shall be sent to the Client in electronic form by e-mail to the email address provided by the Client in the sign up form.</p> <p>The invoices shall be due in thirty (30) days of their receipt and shall be paid by a bank transfer to the Trusty AG bank account as indicated on the respective invoice.</p> <p>No subscription fees shall be reimbursed to the Client by the Supplier in case of the Client's termination for convenience as per Article 16.1 of the Terms of service.</p> <p><b>PUBLISHED ON April 14, 2023</b></p>	<p>Die monatliche Abonnementgebühr für den Trusty+ Plan beträgt:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- EUR 49,00 für Kunden mit Sitz in der EU,</li> <li>- CHF 49,00 für Kunden mit Sitz in der Schweiz,</li> <li>- GBP 43,00 für Kunden mit Sitz in Großbritannien,</li> <li>- USD 55,00 für Kunden mit Sitz in den USA oder anderswo.</li> </ul> <p>Die genannten Gebühren verstehen sich exkl. MwSt.</p> <p>Der Anbieter kann die Abonnementsgebühr in CHF jährlich gemäß dem vom Bundesamt für Statistik veröffentlichten Schweizer Landesindex der Konsumentenpreise (LIK) indexieren. Gleichzeitig kann der Anbieter die Gebühren in anderen Währungen aufwerten, indem er den jeweiligen Devisenkurs für CHF zugrunde legt.</p> <p>Die Abonnementsgebühr wird wiederkehrend für 12 (zwölf) Monate im Voraus in Rechnung gestellt. Die Rechnungen werden dem Kunden in elektronischer Form per E-Mail an die vom Kunden im Anmeldeformular angegebene E-Mail-Adresse zugesandt.</p> <p>Die Rechnungen sind innerhalb von dreißig (30) Tagen nach Erhalt fällig und durch Überweisung auf das in der jeweiligen Rechnung angegebene Bankkonto der Trusty AG zu begleichen.</p> <p>Im Falle einer Kündigung durch den Kunden ohne Gründen gemäß Artikel 16.1 der Nutzungsbedingungen werden dem Kunden vom Dienstleister keine Abonnementgebühren zurückerstattet.</p> <p><b>VERÖFFENTLICHT AM 14. April 2023</b></p>
---	--